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V  Zastupitelstvu města Mostu působí od roku 2002. Byla jedním 
z historicky prvních pěti řádně zvolených poslanců za Sdružení Mos-
tečané Mostu. Nakonec zůstali tři a byli v opozici, ale Irena Čapková 
se nedala – bojovala za zájmy běžných občanů. Možná si vzpomíná-
te – čipování psů, omezení hluku ze zahrádek restaurací v  nočních 
hodinách, proti druhé vlně privatizace městských domů fi nančně 
nevýhodné pro občany atd. V  následujícím volebním období Sdru-
žení Mostečané Mostu zvítězilo, proto se Irena Čapková stala garan-
tem další etapy prodeje městských domů – za spravedlivé nižší ceny. 
I s  tímto úkolem se vypořádala a získala obrovskou důvěru občanů. 
Zasloužila se také o to, že radnice začala komunikovat s obyvateli jed-
notlivých lokalit, v nichž se plánovala výstavba parkovišť, hřišť apod.

Narodila se 7. září 1958 v Mostě. Je absolventkou Stavební fakulty 
ČVUT a je vedoucí technického úseku Stavebního bytového družstva 
Krušnohor.

Svých odborných znalostí využije i  v  novém volebním období 
(2014 – 2018). Naváže totiž na rozdělanou práci. „Tou je zateplování 
objektů školských zařízení. Sdružení Mostečané Mostu bylo prvním 
volebním subjektem, který tyto práce zahájil v obrovském rozsahu,“ 
připomněla Irena Čapková. Z Krušnohoru má i zkušenosti s čerpáním 
dotací, takže by pokračování prací nemělo nic bránit. Pěkný vzhled 
škol a školek lahodí očím dětí i dospělých.

Dokončíme zateplení mateřských a  základních 
škol s využitím dotačních titulů.

Rodák z hanácké Mohelnice žije v Mostě již 37 let, stejně dlouho tady 
uplatňuje svou advokátskou praxi. Po bydlení v Praze netouží. Doma je 
tady. Proto také dal přednost zapojení do činnosti Sdružení Mostečané 
Mostu.

Říká se o něm, že je vynikající právník, leckteří ho dokonce označují za 
mosteckou advokátní jedničku. „Já si to o sobě rozhodně nemyslím,“ říká 
JUDr. Vojtěch Krejčíř a dodává: „Znám v Mostě několik výborných kolegů, 
kterých si velmi vážím.“

Advokacii se věnuje od roku 1978. Kvalita jeho právnické praxe jistě 
souvisí i se zkušenostmi, jež postupem času načerpal. Díky jim a zažité 
právnické teorii dokáže odhadnout postupy policistů, vyšetřovatelů, stát-
ních zástupců i soudců, a proto vhodně reaguje. Možná v tom se skrývá 
tajemství jeho úspěchu.

 „Protože se pracovně pohybuji v oblasti práva, budu se nadále zabý-
vat problematikou legislativních norem a jejím praktickým uplatňováním 
vůči jedincům, kteří nedodržují zákonné normy,“ vysvětlil svoje zapojení 
do Sdružení Mostečané Mostu. Bude se týkat jak přímého jednání ze stra-
ny města, tak i zákonodárné iniciativy vyvíjené vůči příslušným orgánům.

„Sdružení Mostečané Mostu splnilo všechno, co voličům slíbilo. Za 
osm let působení ve sdružení nemám poznatek o tom, že by na magistrá-
tu někdo kradl, dopustil se manipulace či tuneloval. Proto jsem si řekl, že 
sdružení, které má za sebou takové výsledky, musím svojí prací i nadále 
podporovat,“ vysvětlil.

Nadále budeme prosazovat změny legislativy smě-
rem k nepřizpůsobivým občanům, abychom ochrá-
nili slušnou většinu.
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SDRUŽENÍ MOSTEČANÉ MOSTU ve volbách 2014
1.  Podařilo se, zachováme

 � svoz a likvidaci komunálního odpadu pro všechny občany Mostu zdarma

 � městskou hromadnou dopravu pro děti školou povinné a seniory nad 65 let zdarma

 � transparentní zadávání všech zakázek, zveřejňování zakázek na internetu

 � veřejné projednávání důležitých rozhodnutí a záležitostí ovlivňujících život občanů v místě jejich bydliště

 � dodržování principu rovnoprávného přístupu k městským částem – Souši, Vtelnu, Čepirohám a Rudolicím

 � jednopásmové přestupní jízdenky MHD se zvýšením platnosti ze 30 minut na 45 minut

 � stomatologickou pohotovost zřízenou v nemocnici v Mostě a podporu lékařské pohotovostní služby

 � podporu kulturního vyžití pro střední generaci a seniory – pravidelné taneční večery s živou hudbou, čaje, zábavy

 � podporu stálé divadelní scény 

2.  Budeme usilovat o získání nemocnice pod řízení města. Vrátíme kvalitu zdravotních služeb 
 do jednotlivých oddělení a zajistíme opravy budov 

3.  Zřídíme nové jesle se třemi odděleními s denní kapacitou 45 dětí

4.  Zvelebíme a upravíme městské parky. Vybudujeme oddechový park pro celou rodinu 
 na Šibeníku
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 � Svoz a likvidace komunálního odpadu pro všechny obyvatele města Mos-
tu zdarma.

 � Nulová tolerance vůči nepřizpůsobivým jedincům (tj. osobám, které dlou-
hodobě nechtějí své jednání přizpůsobit zákonným normám a  právním 
principům občanského soužití).

 � Vyšší zapojení a spolupráce mezi městskou policií a Policií České republi-
ky za účelem důsledné ochrany bydlení proti nepřizpůsobivým jedincům.

 � Prosazování legislativních změn posilujících práva slušných bydlících 
a majitelů domů proti nepřizpůsobivým jedincům:

 � lidé v domě musí rozhodovat o tom, kdo s nimi bude v domě bydlet,

 � stanovení počtu metrů čtverečných v bytě na bydlící osobu,

 � příspěvek na bydlení hradit přímo majiteli, respektive správci domu.

 � Podpora individuální bytové výstavby.

 � Městská hromadná doprava pro žáky základních škol a seniory nad 65 let 
zdarma.

 � Prodloužení platnosti jednopásmové přestupní jízdenky na 45 minut.

 � Stálá optimalizace návaznosti spojů.

 � Zprovoznění komunikací kolem jezera Most, zvláště silnice Most – Mari-
ánské Radčice.

 � Zajištění pravidelné dopravy k areálu Hipodromu Most a její návaznosti 
na linky sítě MHD.

 � Dobudování a propojení současných cyklotras a cyklokoridorů.

 � Zavedení rozumného integrovaného dopravního systému a jeho nastave-
ní podle potřeb občanů.

Volební program pro období 2014 – 2018
Priority volebního programu Sdružení Mostečané Mostu (SMM), vytvořeného na základě poznatků 
z vyplněných dotazníků tradiční předvolební ankety a také z připomínek obyvatel města Mostu, jsou:

1. BYDLENÍ: 
„Bydlení bez nepřizpůsobivých.“

2. DOPRAVA VE MĚSTĚ:  
„Vstříc cestujícím.“

 � Transparentní zadávání veřejných zakázek, jejich zveřejňování na inter-
netu.

 � Iniciování změny legislativy o  veřejných zakázkách, aby bylo možno 
upřednostnit místní podnikatele.

 � Veřejné projednávání důležitých rozhodnutí a záležitostí ovlivňujících ži-
vot občanů v místě jejich bydliště.

 � Dodržování principu rovnoprávného přístupu k městským částem – Souši, 
Vtelnu, Čepirohám a Rudolicím.

 � Prosazování zájmů obyvatel Mostu ve společnostech, ve kterých má měs-
to zastoupení, zejména v oblasti dodávek tepla do domácností.

 � Vyřizování úřední agendy z domova elektronicky.

 � Kontrola hazardu, aby nedocházelo k rozmachu nelegálních heren, které 
město nemůže ohlídat.

3. SPRÁVA MĚSTA: 
„Poctivě a spravedlivě.“
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 � Získání nemocnice v Mostě pod řízení města. Vrácení kvality zdravotních 
služeb do jednotlivých oddělení a zajištění oprav budov v areálu nemoc-
nice.

 � Dostavba nového domu pro seniory se speciální péčí v bloku 60.

 � Postavení parkoviště pro 200 vozů u nemocnice.

 � Zachování stomatologické pohotovosti zřízené v  nemocnici v  Mostě 
a podpora lékařské pohotovostní služby pro děti i dospělé.

 � Zajištění oprav stávajících domů pro seniory.

4. ZDRAVOTNICTVÍ: 
„Kvalitní městská nemocnice.“

 � Zřízení nových jeslí se třemi odděleními s denní kapacitou 45 dětí.

 � Vytvoření města bez bariér – města přátelského hendikepovaným.

 � Podpora a rozvíjení aktivit pro zapojení seniorů do života ve městě a spo-
kojené stáří – město přátelské k seniorům.

 � Motivování investorů k vytváření pracovních míst ve městě.

 � Zapojení okresní hospodářské komory, agrární komory a dalších partnerů 
do podpory zaměstnanosti.

 � Podpora výchovných a preventivních programů pro nepřizpůsobivé.

 � Iniciování změn legislativy v oblastech se sociálními dopady:

 � snížení sociálních dávek,

 � podmínění výplaty dávek nutností vykonávat veřejně prospěšné prá-
ce

 � zpřísnění postihu rodičů za nezodpovědný přístup k dětem (toulání 
se, vandalismus, nevyhovující bytové poměry, záškoláctví apod.).

5. SOCIÁLNÍ OBLAST: 
„Město pro celou rodinu.“

 � Pro větší bezpečnost ve městě navýšit počet strážníků pro pěší hlídky 
o dalších deset.

 � Zachovat a rozšířit školní dohledovou službu s využitím nezaměstnaných.

 � Dále rozšiřovat městský kamerový systém a modernizovat jej.

 � Zajistit více kontrol na diskotékách a v hernách s cílem chránit děti a mla-
distvé před drogami.

 � Pořádat odborné přednášky v základních a středních školách v rámci pre-
vence kriminality.

 � Realizovat preventivní projekty pro děti, mládež a seniory.

6. BEZPEČNOST A PREVENCE: 
„Deset strážníků navíc.“
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 � Pokračovat v modernizaci chodníků a vozovek ve městě a v budování no-
vých parkovacích míst.

 � Budovat kapacitní parkoviště a podporovat výstavbu komerčních parko-
vacích domů přímo na sídlištích.

 � Budovat bezpečné přechody pro chodce.

 � Zlepšování podmínek pro třídění odpadu a  jeho následné ekologické 
zpracování, budování dalších polopodzemních kontejnerů.

 � Důsledná kontrola sběren kovů a šrotovišť s cílem zamezit škodám způ-
sobeným sběrači.

 � Oslovovat majitele objektů, pozemků a chodníků na území města, aby se 
o svůj majetek řádně starali a neovlivňovali negativně život ve městě.

 � Využívání dotací od státu a Evropské unie ke zlepšení životních podmínek 
na sídlištích.

 � Spolupracovat nadále intenzivně se Stavebním bytovým družstvem Kruš-
nohor.

 � Zřídit v okrajové lokalitě města „sídliště“ pro nepřizpůsobivé jedince po 
vzoru nizozemského Amsterdamu.

 � Zvelebení a upravení městských parků, vybudování oddechového parku 
pro celou rodinu na Šibeníku.

 � Upravení prostor mezi domy a postavení 40 dětských plácků.

 � Vybudování nové knihovny jako kulturně-společenského centra.

 � Výrazná podpora stálé divadelní scény.

 � Zachování výrazné podpory kulturního vyžití pro střední generaci a seni-
ory – pravidelných tanečních akcí s živou hudbou, čajů a zábav.

 � Rozšiřování výpravné expozice starého Mostu v městské knihovně.

 � Podpora sportu ve městě, včetně méně známých sportů a  sportovních 
klubů.

 � Podpora kulturních klubů a spolkové činnosti.

 � Zapojení velkých podnikatelských subjektů z regionu do podpory sportu, 
kultury a dalších společenských aktivit.

7. ŽIVOT VE MĚSTĚ: 
„Čisté a upravené město.“

8. KULTURA, SPORT, VOLNÝ ČAS,  
MLÁDEŽ:
 „Oddechový park Šibeník.“
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 � Dokončení zateplení základních a mateřských škol s využitím dotačních 
titulů.

 � Modernizace budov a vybavenosti základních a mateřských škol.

 � Podpora dalšího zavádění moderních technologií v oblasti informatiky do 
škol.

 � Podpora technických a učňovských oborů.

 � Zabránění nesystémovému slučování školských zařízení a jejich zachová-
ní pro Most.

 � Podpora rozvoje a činnosti základních uměleckých škol.

 � Podpora vysokého školství na území Mostu, zejména oborů přispívajících 
k rozvoji města.

 � Podpora dopravní výchovy žáků a studentů.

 � Zapojení velkých partnerů z podnikatelského prostředí působících v regi-
onu do podpory školství.

9. ŠKOLSTVÍ: 
„Našim dětem kvalitní vzdělání.“

 � Zvýšenou propagací zlepšovat povědomí o kvalitě života a životním pro-
středí v Mostě. Využitím všech moderních komunikačních a informačních 
kanálů zvyšovat dobré jméno města Mostu a Mostecka.

 � Jezero Most se stane chloubou města, vrátíme zpět život do míst, kde stá-
val starý Most.

 � Realizace projektu MiniMost.

 � Další rozvoj příměstských rekreačních zón – Matylda, Benedikt, okolí dě-
kanského kostela a jezera Most.

 � Vedení majitelů zchátralých a  zanedbaných domů a  památek k  opravě 
objektů.

 � Vytváření podmínek pro vstup investorů a podpora malého a středního 
podnikání, rozvoje řemesel a služeb na území města Mostu.

 � Zajištění zkapacitnění silnice Most – Praha, výstavba obchvatu Velemyš-
levsi.

 � Dostavba mimoúrovňové křižovatky v městské části Komořany na trase 
Most – Chomutov.

 � Nastavení podmínek pro těžbu, rekultivaci krajiny a  příjmů plynoucích 
zpět z těžby do regionu – jednání se státem a příslušnými společnostmi.

 � Rozvoj partnerství v Euroregionu Krušnohoří přínosného pro celý region.

10. OŽIVENÍ MOSTU A MOSTECKA: 
„Město, na které jsem hrdý.“
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Jan Syrový Ing. Irena Čapková Ing. Luboš Pitín

Volby do Zastupitelstva města Mostu
10. a 11. října 2014
www.mostecane.cz

SDRUŽENÍ MOSTEČANÉ	MOSTU
vás zve na akce konané na 1. náměstí

2. října od 16.00 hodin
Vystoupení Heleny Zeťové

Vystoupení skupiny New Age of Smokie

Losování o 10 tabletů, 5 dárkových košů, 1 auto Hyundai
a všem budou rozdány dárečky v taškách

9. října od 16.00 hodin
Vystoupení Báry Basikové

Vystoupení skupiny Maxim Turbulenc

Losování o 10 tabletů, 5 dárkových košů, 1 auto Hyundai
všem budou rozdány dárečky v taškách

Upozornění: Losování se mohou zúčastnit pouze občané s trvalým bydlištěm v Mostě, kteří si po příchodu 
na akci vyzvednou u pořadatelů slosovací kupon. Podmínkou pro převzetí výhry je to, že výherce bude 

slosování přítomen.
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Kandidáti
Sdružení
Mostečané
Mostu
pro volby
do Zastupitelstva města Mostu
ve dnech 10. a 11. října 2014

1.	 Jan SYROVÝ,  
43 let, ředitel technických služeb

2.	 Ing. Irena ČAPKOVÁ,  
55 let, technická náměstkyně

3.	 Ing. Luboš PITÍN,  
50 let, náměstek primátora

4.	 Arnošt ŠEVČÍK,  
57 let, předseda odborové organizace

5.	 Miroslav FENCL,  
52 let, podnikatel

6.	 JUDr. Hana JENÍČKOVÁ,  
65 let, první náměstkyně primátora

7.	 Blanka NEŠPOROVÁ,  
54 let, zdravotní sestra

8.	 JUDr. Vojtěch KREJČÍŘ,  
62 let, advokát

9.	 Ing. Jiří KORANDA,  
56 let, technik VTZ

10.	 Milan HRIB,  
49 let, strojní technik

11.	 Lucie LIBECAJTOVÁ,  
36 let, referentka úvěrů

12.	 Ing. Otta PRŮCHA,  
61 let, technik

13.	 Michal TOMKO,  
46 let, domovník-údržbář

14.	 Alena ERLITZOVÁ,  
57 let, ekonomická náměstkyně

15.	 Martin LOSOS,  
37 let, stavební technik

16.	 Roman ANTOŠ,  
50 let, strážník městské policie

17.	 Ing. Pavel VOMÁČKA,  
55 let, podnikatel

18.	 Ing. Ivo PAĎOUREK,  
66 let, technik

19.	 Ervín BRECKL,  
57 let, zámečník

20.	 František BERGER,  
54 let, vedoucí střediska dopravy

21.	 Stanislav VAJSHAJTL,  
44 let, jednatel společnosti

22.	 Milan RYBÁK,  
59 let, učitel základní školy

23.	 Milan KOŽNAR,  
40 let, podnikatel

24.	 Miroslav BRABEC,  
66 let, důchodce

25.	 Ladislav OCHTÁBEC,  
50 let, technik

26.	 Mgr. Marta HROMADOVÁ,  
70 let, důchodce

27.	 Jiří KURCIN,  
65 let, předseda kontrolního výboru MmM

28.	 Ing. Kurková KATEŘINA,  
38 let, náměstkyně ISŘ

29.	 Ing. Miroslav SEIDL,  
57 let, vedoucí institutu VŠ

30.	 Igor KADLEC,  
60 let, stavební technik

31.	 Ing. Petr KLÍMA,  
57 let, technik

32.	 Petra HAUSEROVÁ,  
37 let, rejstříková vedoucí

33.	 Ing. Anna BERÁNKOVÁ,  
68 let, důchodkyně

34.	 František PŘIBYL,  
62 let, technik

35.	 Miroslav ANDERLE,  
53 let, zámečník

36.	 Ing. Antonín NOVÁK,  
72 let, důchodce

37.	 Ing. Jiří KOHOUT,  
44 let, finanční konzultant

38.	 Jan CHEJN,  
58 let, vedoucí řidič velkostroje

39.	 Mgr. Lubomír JANDERA,  
38 let, učitel základní školy

40.	 Ing. Ingrid BEJŠOVCOVÁ,  
58 let, geolog

41.	 Jiří MUDROCH,  
76 let, důchodce

42.	 Drahoslava NOVÁKOVÁ,  
60 let, referentka

43.	 Eva VÍTKOVÁ,  
67 let, důchodkyně

44.	 Anna BERANOVÁ,  
70 let, důchodkyně

45.	 Jiří MINČÁK,  
55 let, správce počítačové sítě

Volte číslo
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Pavel BÍLEK
dělník a držitel certifikátu na nouzové 
otevírání automobilů a  dveřních vý-
plní

Do Mostu jsem se přistěhoval před 
šesti roky z krásných Krkonoš. A ne-
lituji. Získal jsem zde práci, která je 
mi koníčkem. Jako milovníka přírody 
mě baví brouzdat se rozsáhlou měst-
skou zelení. Technickými službami je 
velmi dobře udržována. Líbí se mi 
také, jak přibývá domů s barevnými 

fasádami. Jsem spokojen i s tím, jak se vedení města stará o lidi. Je 
to péče v jiných městech republiky nevídaná. Mám radost z nejoby-
čejnějších věcí, například obdivuji podzemní odpadkové kontejne-
ry. Jako řidič oceňuji rozvoj dopravní infrastruktury, opravy chodní-
ků a vozovek, zlepšování světelné signalizace na křižovatkách atd. 
Je vidět, že v čele města jsou lidé, pro něž je služba občanům rados-
tí. Proto dám hlas Sdružení Mostečané Mostu (číslo 3).

Miloš PORŠ
předseda SV 192 (blok 327) v  Mostě 
a kandidát na poslance SL FS v 90. le-
tech

Protože mám oči, vidím, co se v Mos-
tě za osm let pod vládou Sdružení 
Mostečané Mostu udělalo. Mám ži-
votní zásadu, že parta, která pracuje 
a má výsledky, se nemění. Pro Sdru-
žení Mostečané Mostu je tato zása-
da jako ušitá na míru. Výsledky jeho 
činnosti jsou vidět všude kolem nás. 

Proto mu dám ve volbách opět svůj hlas. Když jsem před časem 
kandidoval do Sněmovny lidu Federálního shromáždění za sdru-
žení zájmových svazů, Miloš Zeman prohlásil, že si nedovede před-
stavit, že by zahrádkář byl ministrem. V Mostě jsme svědky toho, 
že nejen zahrádkáři, ale i ostatní běžní lidé, které známe z našeho 
okolí, po dvě volební období vedou město Most velice úspěšně. 
Splněný volební program hovoří za všechno.

Miroslav POTUŽÁK
„školník ze zdrávky“
alias z VOŠ, OA, SPŠ a SZŠ Most

Sdružení Mostečané Mostu jsem 
volil v předchozích volbách a budu 
ho volit i nyní. Kabát nepřevlé-
kám. Hlasuji pro něj proto, že vždy 
splnilo to, co slíbilo. Toho si veli-
ce vážím. Svědčí to o serióznosti 
Sdružení Mostečané Mostu. Kromě 
toho jsem Mostečan – obyvatel 
Mostu, takže se plně ztotožňuji 

s volebním programem tohoto subjektu. Navíc jsem jako člen 
sportovní komise poznal, že Sdružení Mostečané Mostu to myslí 
s tělovýchovnými aktivitami velmi vážně. Výborné je, že děti a 
mládež se mohou věnovat sportu po vyučování v zařízeních 
při školách, a to zdarma. Jsou zde dobré podmínky pro čin-
nost oddílů a klubů. Není proto divu, že se Most stal Evropským 
městem sportu 2015.

Anita MÜLLEROVÁ
recepční Sportovní haly Most
a držitelka medailí z  rekreačního 
sportování

O Sdružení Mostečané Mostu se 
mezi sportovci docela hodně hovoří. 
Je to jistě dáno tím, že toto sdružení 
plní volební program orientovaný na 
potřeby lidí. My ve sportovní hale o 
tom něco víme, protože její rekon-
strukce stála 250 milionů korun. Díky 
účelně investovaným penězům se ze 

sportovní haly stalo špičkové sportoviště na celostátní i mezinárod-
ní úrovni. Slouží mnoha oddílům, klubům i neregistrovaným spor-
tovcům. Po dokončení rekonstrukce se stalo odrazovým můstkem 
pro vynikající výkony Černých andělů. Je vidět, že město vedené 
Sdružením Mostečané Mostu sport velice podporuje. I my proto 
zde v hale máme radost z toho, že se Most stal nositelem titulu Ev-
ropské město sportu 2015.

Lenka CHARVÁTOVÁ
podnikatelka a  trojnásobná vítězka 
soutěže bubeníků na závodech dra-
čích lodí

Budu volit Sdružení Mostečané 
Mostu (SMM), protože v něm cítím 
jistotu – a  to i  přesto, že je proti 
němu vedena nepřátelská kampaň. 
Stačí se podívat na některé billbo-
ardy, přečíst si články v  časopise 
pro seniory nebo se seznámit s ob-
sahem leckterých předvolebních 

brožur. Spousta lidí kvůli šířeným negativním informacím začala 
tápat a o SMM pochybovat. Nedivím se tomu. I já jsem se napo-
prvé strašně vyděsila. Rozkolísání důvěry občanů vůči SMM bylo 
zřejmě úmyslem. Naštěstí některé lidi ze sdružení znám a věřím 
jim. Mají moji důvěru. Proto ji mám i já vůči volebnímu číslu 3 
– Sdružení Mostečané Mostu. Ostatně jeho práce pro občany 
je vidět všude kolem nás.

Lubomír ŠLAPKA
ředitel Domu humanity v Mostě
a  nositel mnoha ocenění v  sociální 
oblasti

Protože jsem sám zastupitelem – 
řadu let se věnuji práci pro obec 
Hora Svaté Kateřiny – dokážu se 
takříkajíc vžít do kůže zastupitelů 
zvolených za Sdružení Mostečané 
Mostu. Obdivuji, kolik práce doká-
zali odvést. Díky jim se ze šedivého 
a špinavého Mostu stalo barevné 

a čisté město. To je výsledek toho, že Sdružení Mostečané Mostu 
dokázalo podvakrát vyhrát volby a za osm let, kdy město řídí, zcela 
změnit Most k lepšímu. Navíc oceňuji, že vedení města je vstřícné 
k potřebám neziskových organizací v sociální oblasti, v níž pracuji, 
a vím, jak je pro náš region tato práce potřebná. Vážím si nejen poli-
tické odvahy JUDr. Hany Jeníčkové, která nám roky pomáhá pomá-
hat. Za leta naší spolupráce se z nás stali výborní partneři.


